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Antal medlemmar 2021-12-31 är 208 stycken. Det har under året tillkommit nio nya medlemmar. Sex  
medlemmar har lämnat föreningen och fem medlemmar har avlidit under året.  

STYRELSEN 

Det har hållits tretton protokollförda möten under året. I och med pandemin genomfördes vårens 
möten dels i GP-salen med uppkoppling till de som var med via video (Teams). Under hösten 
flyttades mötena åter till SIK;s konferensrum.                      
Efter att Ingegerd Wåhlin lämnade sitt uppdrag som ordförande 28 februari så har Berit Gravsjö 
Ericsson ansvarat för verksamhetenfram till årsmötet vilket kunde genomföras under oktober 
månad. Övriga ledarmöten fortsatte sina uppdrag fram till årsmötet. Dessa var Kerstin 
Wennberg, Thord Larsson och Aulis Heinonen. Under året har styrelsen i enlighet med 
verksamhetsplan bevakat medlemmarnas intresse med två skrivelser. En skrivelse till 
Kulturnämnden om konst i Storvreta. Ett till Region Uppsala beträffande tillgängligheten på 
vårdcentralen. Beträffande medlemmarnas missnöje med vårdcentralen har Berit Gravsjö 
Ericsson medverkat i Radio Uppland samt UNT. Vi framför våra åsikter om vårdcentralen 
tillsammans med SPF Seniorerna Norunda. 

CENTRALA MÖTEN 

PRO distriktet:  

• Vid träff för Friskvårdsansvariga deltog Åke Wenström och Staffan Larsson. 
• Vid Distriktets Årsmöte 8 april, vilket genomfördes digitalt, deltog Berit Gravsjö 

Ericsson. 
• Vid Distriktets Höstmötet på Arena Hotell 26 november deltog  Berit Gravsjö Ericsson 

och Per Ericsson. 
• Kurs för lotteriansvariaga i november ställdes in, ny kurs den 1 februari 2022. Berit 

Sjulander deltar. 
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ANNAT: 

• SÄV-ombudsträffar den 24 augusti och 19 november deltog Berit Gravsjö-Ericsson. 
• UPS årsmöte 21 april och Höstmöte 28 oktober deltog Berit Gravsjö-Ericsson. Mötena 

var digitala. 
• Birgit Ahlgren har deltagit i ett dialogmöte om äldrefrågor den 27 augusti 
• PRO Storvreta deltog vid Internationella Äldredage 1 oktober. Dagen anordnades av 

Uppsala kommun vid Träffpunkt Storvreta 
• Birgit Ahlgren och Berit Gravsjö Ericsson deltog vid ett möte om konst i Storvreta. PRO 

Storvreta är nu med i den framtida arbetsgrupp ”Konsten i Storvreta”. 

SÄV-ombud (Samråd Äldres Vård) har under året varit Berit Gravsjö-Ericsson. 

MEDLEMMAR/MEDLEMSVÅRD  

Ansvariga har varit Kerstin Wennberg och Eva Tverin.  

Kerstin Wenberg och Eva Tverin har deltagit i två digitala möten om ”Erfarenhetsutbyte om 
Harald” 

På grund av pandemin fortsatte vi fram till september att hålla kontakt med våra medlemmar  
genom att utfärda ett månatligt informationsblad. Ett tack till WENECO som sponsrat med 
frimärken för utskick till medlemmar utanför samhället som inte har mail.  

Födelsedagar 

Under året har medlemmar vilka fyllt 75 år, 80 år, 85 år och 90 år uppvaktats med en 
blomstercheck.  

MEDLEMSMÖTEN 

Årsmötet kunde genomföras den 23 september´i GP-salen vid Skogsvallen. Mötet leddes av  

Lennart Andersson och vi var 39 deltagare.                                   

Höstmöte genomfördes enligt stadgarna den 11 november och vi var 33 deltagare.    

Trivselträff har hållits två gånger under 2021 och det var en Återträff i augusti sedan hölls en 

träff mellan årsmöte och höstmöte i oktober. Under våren har ingen träff kunna genomföras på 

grund av Coronapendemin.                           

Kaffekommitté har under året varit: Berit Ek (sammankallande), Bernt Andersson,  

Bo Aringskog, Jane Aringskog, Berit Sjulander och Nils Östlin. 

SAMKVÄM 

Den första festen på över ett år blev Sill- och Surströmmingsfesten i augusti med 31 deltagare. 
Trubaduren Stefan Lindeborg underhöll oss under kvällen. I oktober ordnades en Italiens afton 
med 48 deltagare. Vi tog oss digitalt till Italien där Viktor Odehiem underhöll. Innan julfesten 
genomfördes en nostalgikväll med knyt. Vi mindes tillbaka med musik från 50- och 60-talet 
sammansatt av Ulf Lindberg. Vi var 34 deltagare. Julfesten hölls hos Kocken och kallskänkan 
med 35 deltagare.                                                   
Festkommitté har under året varit: Eva Tverin (sammankallande), Lennart Andersson, Marianne 
Lindberg, Berit Gravsjö Ericsson, Kjell Tverin och Åke Wenström. 

ÖVRIGA SAMMANKOMSTER 

I juni hade vi allsång från verandan med Åke Persson och Agneta Persson, Det var 26 deltagare 

som hade packat sina picknickkorgar och tagit sig dit i solskenet.                                                

I oktober var det PUB med öl-provning och V75 med 32 deltagare. 

VECKOTRÄFFAR 

Även 2021 blev ett märkligt år med fortsatt isolering. Inget program kunde planeras då ingen 
visste när vi kunde träffas igen. Men till hösten lättades det på restriktionerna efter att de flesta 
kunnat erhålla två vacinsprutor. Vi samordnar numera inget med ABF utan vi har startat med 
veckoträffar i stället. Följande veckoträffar har genomförts.                          
Bokgruppen träffas i biblioteket varannan måndag ojämn vecka. Ansvarig Birgit Ahlgren.  
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Hobbygruppen träffas i kvarterslokalen vid Ärentunavägen varannan måndag ojämn vecka.   Ansvarig 
Berit Ek.                                                           
Musikträffar har hållits på Lavendelsvägen 6 varannan vecka på måndagar ojämn vecka. 
Ansvarig Roland Ahlgren.                            
Vi sjunger tillsammans i kvarterslokalen vid Ärentunavägen varannan tisdag ojämn vecka. 
Ansvarig Agneta Persson.                               
Matgruppen för herrar träffas varannan onsdag jämn vecka i GP-salen vid Skogsvallen. 
Ansvarig Sven Dahlin.                                
Vinkunskapen har två grupper som har träffats sex gånger. Varje provning har ett specifikt tema 
som vi provar viner till. Ansvarig Ulf Lindberg.                       
Programkommitté har under året varit Birgit Ahlgren (sammankallande), Agneta Persson, Åke 
Wenström, Pelle Ericsson och Gerd Andersson samt en plats vakant. Kommitténs uppgift är att 
ta fram idéer till studiebesök, kulturaktiviteter och underhållning till trivselträffarna. De ska 
också vara lyhörda för vad medlemmar kan uttrycka av egna idéer.  

FRISKVÅRD 

För friskvården har Åke Wenström (sammankallande), Pelle Ericsson, Staffan Larsson,  
Berit Sjulander, Carl-Eric Alnavik och Lennart Andersson svarat.                                               
På grund av pandemins härjningar under året har vi försökt att organiserade olika 
utomhusaktiviteter. Vi hade en tippspromenad under april med 20 deltagare, vid grillkvällen i 
juli var det 29 deltagare. Det var 27st som gick salstaleden i augusti.                       
En nationell aktivitetsdag genomfördes den 22 september. Det var PRO:s riksorganisation som 
hade beslutat att inspirera och uppmana till en gemensam dag i hela Sverigre. Vi i PRO Storvreta 
anordnade en promenadslinga på 2,5 km vid Skogsvallen. Slingan innehöll tipsfrågor. Dagen 
avslutades med att servera kolbullar. Det var 29 mycket nöjda deltagare.   

Under hösten träffades vi i GP-salen och såg på speedway på storskärm vid två tillfällen. Vi var 
14st vid första tillfället och 11st vid det andra. Det var mycket uppskattat. 

Vi har under året lanserat ett nytt upplägg, för att våra medlemmar skall röra på sig. Det är 
friskvård med Joker där du varje vecka kan vinna lotter i trippelskrapet.   

Åke Wenström är deltagare i Distriktets Friskvårdskommitté. 

Boule 

Under året har vi fortsatt att spela boule på Tisdagar och Fredagar. Sammantaget blev det 72 
gånger och det har varit både nya och gamla veteraner som spelade och hade kul tillsammans.           
Årets boulemästare blev Jane Aringskog tillsammans med Bert-Inge Andersson.  

RESOR 

• Vår nya reseansvarige Carl-Eric Alnavik delog i Vikinglines planeringsresa inför 2022 

Vi har inte genomfört några egna resor under 2021. 

TEATER 

Under året har inga besök kunnat genomföras på grund av pandemin. 

IT/HEMSIDAN 

Vi har inte haft någon som ansvarat för Hemsidan i år heller. Ulf Lindberg har varit den som 
skött hemsidan även under detta året.  

KONSUMENTASVARIG/PRISUNDERSÖKARE 

En riksomfattande prisundersökning har genomförts 2 november.   

Ansvarig prisundersökning har varit Per Ericsson och Berit Gravsjö-Ericsson. 

 

ÖVRIGA UPPDRAG 
 

Lotteriansvarig/Teaterombud har varit Eva Arvidsson. 

Trafikansvarig/Säkerhet har varit Per Ericsson. 
 



4 
  
EKONOMI 

Åter igen ett år då verksamheten inte kunna genomföras så som det var budgeterat. Versamheten 
har därför gått med ett förhållandevis stort underskott. Vårt planerade underskott på 3000kr 
slutade med ett underskott på 12 428kr. Styrelsen föreslår, att underskott täcks av föreningens 
likvida medel.  

Se Årsbokslut i särskild bilaga. 

ÖVRIGT 

 
Trippelskrapet:  Vår trippelskrapsförsäljare, Berit Sjulander slår nya rekord. Under året har hon 
sålt 3 281 stycken lotter. Denna försäljning har till stor del räddat vår ekonomi under året. 

SLUTORD 

Nu kan vi lägga 2021 bakom oss. Många aktiviteter fick läggas ner på grund av pandemin. Vårt 
månatliga Infoblad med information, klurigheter och ibland tävlingar distriberades till och med 
september. 

Glädjen var stor när vi kunde bjuda in till allsång, grillkväll, sill och surströmingsfest, italiensk 
afton, knytkalas samt julfest under den andra halvan av året. 

Fortfarande finns en viss pandemi, men vi hoppas på ett bättre 2022.                                             

Ett varmt TACK till alla som trots pandemin genomförde sina uppdrag.  

Ett stort TACK till de avgående förtroendevalda. 

Ett varmt stort TACK till våra medlemmar, som visat styrelsen förtroende under året.  

På styrelsens vägnar: 

 

__________________________  ____________________________ 

 Ordförande  Aulis Heinonen         Vice Ordf.Berit Gravsjö Ericsson  

 

__________________________ _____________________________ 

Sekreterare Ianeric Boström Kassör Ulf Lindberg  

 

________________________ ______________________________ 

Studieorganisatör Birgit Ahlgren Medlemsansvarig Anita Heinonen  

 

______________________ ______________________________ 

Kontaktombud Eva Tverin  Lotteriansvarig Eva Arvidsson  

 

__________________________ ______________________________ 

Trafikansvarig Per Ericsson Friskvårdsansvarig Åke Wenström   

 

__________________________ 

Reseansvarig Carl-Eric Alnavik                                          
     

Bilaga: Årsbokslut 


